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Dagtilbudsrådsmøde  

Dato/tidspunkt 03-11-2022 - Kl. 17:30 19:30 

Sted Lindevej 2, 3400 Hillerød 

Deltager Christel Lundt Simonsen (Forældre rep.) 

Anton Mathias Dettmann (Forældre rep.) 

Emma Sofie Kloch-Foss (Forældre rep.) 

Sabina Middelbo (Forældre rep.) 

Jeanette Lindgaard Petersen (Forældre rep.) 

Line Lund Eriksen (Forældre rep.) 

Dorthe Kjær Brokholm (Forældre rep.) 

Christian Michael Harboe Luciw (Personale rep.) 

Caroline Schyberg (Personale rep.) 

Tue Aabo (Konst. Daglig leder)  

Referent Tue Aabo 

Bemærkning Spiren/Lindevej beskrevet med ”SL” 

 

1. Konstitueringen 

 Christel Lundt Simonsen vælges som formand.  

 Jeanette Lindgaard Petersen vælges som næstformand  

 Mødedatoer for dagtilbudsrådsmøder sendes ud til dagtilbudsrådet når mødedatoerne for 

bestyrelsesmøderne er fastlagt.   

 

1. Tilbagemelding fra sidste møde - Hvor er vi? 

 Der spørges til status i institutionen. Især i Spiren. Caroline fortæller at hvordan det går. 

Stemningen i huset er god og optimistisk. Der er skabt stabilitet i 

personalesammensætningen der giver ro for børn og personale. Der er stadig mange 

opgave at tage fat i, som f.eks. afleveringsrutiner og personaleoversigt i entré m.m.   

 Dagtilbudsrådet efterlyser status ift. personalesammensætningen. Også selv om der ikke er 

noget at berette. 

 Der drøftes hvilke opgaver det nye dagtilbudsråd kan blive inddraget i som kan kvalificerer 

det arbejder der laves i institutionen. Følgende forslag kommer frem:  

o Afleveringsrutiner – Forældrene kan komme med perspektiver for hvordan en 

afleveringsrutine fungerer.  

o Velkomstfolder – Hvad er vigtigt for nye forældre at vide? Skal der evt. være 

separate foldere for Spiren og for Lindevej. Skal der være en ”Overgang til Lindevej” 

folder.  

o Kan der evt. være fyraftensmøde for forældre til kommende børnehavebørn. Evt. 2 

gange årligt.  

 Dagtilbudsrådet vil gerne biddrage til opgaver der ligger inden for den mulige ramme. Det 

kan f.eks. være udarbejdelse af folder m.m.  
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2. Aula og forældrene  

 Tue er nysgerrig på hvordan informationsflowet i SL er til forældre. Dagtilbuddet oplever 

opleves at der mange forskellige måder og Aula bliver håndteret på. Nogle modtager SMS.  

 Det opleves at forældrene er i tvivl om hvem man skriver til i Aula når man kan i kontakt 

med sit barns stue.  

 Der er et ønske om at kalenderen benyttes mere. F.eks. et årshjul hvor aktiviteterne bliver 

skrevet ind. Tue fortæller at det pt. ikke vil være ugekalender, men større arrangementer 

vil blive noteret her.  

3. DCUM:  

Materiale uddeles og gennemgås løst. Dagtilbudsrådet tænker det er et godt værktøj til 

forældremøde. Evt. i små grupper hvor enkelte emner drøftes.  

4. Ønsker til næste møde.  

 Afleveringsrutiner – Forældrene kan komme med perspektiver for hvordan en 

afleveringsrutine fungerer.  

 Bestyrelse – Noget ny herfra? 

 

5. Evt. 

Forældrene lufter ideen om 2 forældremøder. Evt. et fæller i oktober hvor der skal være valg, 

og et separat for husene. Dette skal ny leder beslutte.  

Forældrene i Spiren oplever at der er fodkoldt i vuggestuen. Forældrene efterlyser handleplan 

for evt. tætning af døre.  

Christel spørg til om der nogle i dagtilbudsrådet der har lyst til at hjælpe med fondssøgning? 

Emma melder sig til denne opgave. 

Tue vil deltage på næste dagtilbudsrådsmøde hvis ny leder ikke er funder.  

 

 

 

Ref.: Tue aabo  


